
 

JEGYZŐKÖNYV 
 

amely készült a Magyar Evezős Szövetség 2024. június 11.-i elnökségi üléséről. Az ülésre az Magyar Sport 
Háza IV. emeleti nagy tárgyalótermében került sor.   
 
17.30 órakor jelen van: Cseh Ottó, Vanczák Gergely, Balogh Ferenc, Székely Balázs, Szántó Éva,  
Online jelen van: Varga Tamás 
Nincs jelen: Kücsön Gyula, Deák Csaba, Herkules János 
Meghívottak: Lőrincz Attila (szövetségi kapitány), ifj. Pergel László (UP szövetségi kapitány – online), Ficsor 
László (Edzőbizottság vezetője), Szögi László (Fejlesztési Igazgató), Pignitzky Borbála (főtitkár). 
 
Cseh Ottó köszöntötte a jelenlévőket és kérte, hogy fogadják el személyét az ülés levezető elnökének, 
Pignitzky Borbálát jegyzőkönyvvezetőnek, valamint felkérte Balogh Ferencet, hogy a jegyzőkönyv 
hitelesítését vállalja el.  
 
2024/155 (06.11) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyta Cseh Ottót az ülés levezető elnökének, Pignitzky Borbálát az ülés jegyzőkönyv vezetőjének és 
Balogh Ferencet a jegyzőkönyv hitelesítőjének. 
 
Cseh Ottó tájékoztatja a megjelenteket az ülés napirendi pontjairól, amely az Alapszabály szerinti időpont 
előtt kiküldésre került az elnökség tagjai részére és amelyet szóban is ismertet. További napirendi ponti 
javaslat nem érkezett.   
 
2024/156 (06.11) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyja az ülés napirendi pontjait. 
 

1. Gerevich-ösztöndíj (MPB) újra tervezés 2024. II. félévre vonatkozóan 
2. Kormányzati külön támogatásból (1 milliárdos) vásárolt eszközök kiadása óta, a klubok 

teljesítményében történt változásokból következő, a klubok számára kiadott eszközöket érintő 
intézkedések folyamatának megtárgyalása 

3. 2024. évi Budapest Bajnokság módosított versenyprogramja 
4. 2024. évi Evezős Országos Bajnokság módosított versenyprogramja 
5. 2024. évi Ifjúsági Európa-bajnokság szakmai beszámolójának elfogadása 
6. 2024. évi Olimpiai Reménységek Versenye szakmai beszámolójának elfogadása 
7. 2024. évi Utánpótlás Válogató Verseny szakmai beszámolójának elfogadása 
8. 2024. évi Evezős OB pályahasználat költségei 

 
1. napirendi pont: Gerevich-ösztöndíj (MPB) újra tervezés 2024. II. félévre vonatkozóan 
Kup Katica para-evezős szakágvezető, szóbeli tájékoztatást ad. 
Pető Zsolt eddigi ösztöndíjas a versenyszerű evezést befejezte így az ösztöndíjra tovább nem jogosult. 
Vanczák Gergő javaslata, hogy Kup Katica megbízás díja kerüljön csökkentésre az ösztöndíj mértékével és 
Katicát jelölje a MESZ Elnöksége az ösztöndíjra a HM felé. 
Kup Katica úgy gondolja, hogy az összeg a megbízási díjának kiegészítése legyen. 
Cseh Ottó javaslata, hogy most csökkentse az összeget az elnökség és szeptemberben értékelje Katica 
munkáját az elnökség, amely során dönthet az elnökség a megbízási díj jelen értékére történő 
visszaemeléséről. 

 
2024/157 (06.11) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag 
támogatja, hogy a Gerevich-ösztöndíj I. félévi felülvizsgálata során, a megítélt havi 30 000 Ft ösztöndíjra 



Kup Katica para-evezős szakágvezető legyen jogosult. Az elnökség egyúttal dönt Katica megbízási díjának 
arányos csökkentéséről és a szeptemberi értékeléséről és a megbízási díj felülvizsgálatáról.  
 
2. napirendi pont: Kormányzati külön támogatásból (1 milliárdos) vásárolt eszközök kiadása óta, a 

klubok teljesítményében történt változásokból következő, a klubok számára kiadott eszközöket 
érintő intézkedések folyamatának megtárgyalása 

Szögi László fejlesztési igazgató szóbeli kiegészítést ad az írásbeli előterjesztési javaslathoz. felhívja a 
figyelmet, hogy a tárgyban hozott 2021. évi elnökségi határozat nem került végrehajtásra, azaz az eszközök 
újraelosztási nem történt meg. Javaslata szerint az értékelés alapján gyengébb teljesítő tagszervezetektől 
nem venne el eszközt mert ezzel még nehezebb helyzetbe kerülnének ezek a klubok és a fejlődések még 
inkább akadályozva lenne. A jobban teljesítő tagszervezeteknek a MESZ használaton kívüli eszközeiből adna 
át használatra.  
Vanczák Gergely tartaná a korábbi szabályzat szerinti elosztást, nem félne elvenni eszközt a kluboktól. 
Hozzátette, hogy ha lejárna a támogató okiratban meghatározott moratórium (5 éve) akkor reálértéken 
értékesítené az eszközöket a kluboknak és a bevételből új eszközöket vásárolnak a válogatottnak. 
Székely Balázs szerint az elosztásnál fontos figyelembe venni azt is, hogy mire van szüksége a kluboknak.  
Vanczák Gergő javaslata kapcsán felteszi a kérdést, hogy a kluboknak miből lesz a hajóvásárlásra forrása.  
Hozzáteszi, hogy az értékelésnél és elosztásnál nagyon fontos figyelembe venni azt, hogy az állami 
finanszírozás alapja, a legfőbb célkitűzés az olimpiai kvóta és nem az egyetemi vagy tömegsport. 
Cseh Ottó nem ért egyet Székely Balázzsal. A BEE-t hozza fel példának, aki annak ellenére, hogy mindent 
teljesített mégis negatív tendenciát mutat értékelése, mert a kiindulási számok torzak voltak.  
Vanczák Gergely reflektál Székely Balázs kérdésére, véleménye szerint a klubtagok biztosan anyagi 
segítséget nyújtanának hajóvásárláshoz.  
Varga Tamás szerint Gergő ötlete támogatható, ha a kluboknak van pénze. Objektívan véleménye szerint 
nehéz kezelni a helyzetet, de leszakadó klubokat nem szabad nehezebb helyzetbe hozni, támogatni kell 
fejlődésüket.  
Vanczák Gergely szerint a jól teljesítő klubok MESZ eszközből kapjanak használatra hajókat és akár más 
eszközöket is, de nagyon fontosnak tartja a jövőre nézve a szempontrendszer felülvizsgálatát és 
módosítását.  
Cseh Ottó egyetért a javaslattal, megerősíti, hogy fontos az évenkénti értékelés, illetve a szempontrendszer 
felülvizsgálata és elkészítése, amelyet novemberi elnökségi ülésen lenne szükséges tárgyalni és 2025-től 
bevezetni. A jól teljesítő klubok a szövetségi kontingensből kapjanak idén hajót. 
 
2024/158 (06.11) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag 
támogatja, hogy az 1 mrd külön támogatásból beszerzett eszközök újraelosztása során, az értékelésnél a 
megadott százalékon túl teljesítő klubok a MESZ rendelkezésére álló kontingenséből kapjanak használatra 
eszközöket. Az elnökség egyben jóváhagyja, hogy az újraelosztás szempontrendszere kerüljön 
felülvizsgálatra és kitűzi, hogy a novemberi elnökségi ülésen tárgyalja napirendi pontként a témát az 
elnökség annak érdekében, hogy az új értékelési és elosztási szempontrendszer 2025-től bevezethető 
legyen.   
 
3. napirendi pont: 2024. évi Budapest Bajnokság módosított versenyprogramja 
Szögi László szóban kiegészíti az írásbeli előterjesztést, ismerteti a program változtatás indokát és az érintett 
versenyszámokat. Megjegyzi, hogy a versenyek előtt 1-2 hónappal drasztikus változást nem szerencsés 
bevezetni. 
 
2024/159 (06.11) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége jóváhagyja a 2024. 
évi Budapest Bajnokság módosított programját (4 igen, 2 tartózkodás – Szántó Éva, Székely Balázs). 
 
 
 
 



4. napirendi pont: 2024. évi Evezős Országos Bajnokság módosított versenyprogramja 
 
2024/160 (06.11) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége jóváhagyja a 2024. 
évi Evezős Országos Bajnokság módosított programját (4 igen, 2 tartózkodás – Szántó Éva, Székely Balázs). 
 
5. 2024. évi Utánpótlás Válogató Verseny szakmai beszámolójának elfogadása 
ifj. Pergel László szóban tájékoztatást adott az írásban kiküldött anyagot kiegészítve. 
 
2024/161 (06.11) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége jóváhagyta az UP 
Szövetségi kaptány szakmai beszámolóját az Utánpótlás Válogató Versenyről. (5 igen, 1 tartózkodás – 
Székely Balázs). 
 
Vanczák Gergely elment. 
 
6. 2024. évi Ifjúsági Európa-bajnokság szakmai beszámolójának elfogadása 
ifj. Pergel László szóban tájékoztatást adott az írásban kiküldött anyagot kiegészítve. 
Székely Balázs szóvá teszi, hogy nem volt edzőtáborra felkészülési támogatás, illetve edzőtábor sem volt 
szervezve. 
Pergel László megjegyzi, hogy a klubhelyszíni edzőtáborok támogatása utólag kerül megállapításra, ez a VB 
részvétel költségének függvénye. Az edzőtábori helyszínen történő felkészülés az iskolából való 
távolmaradás feltétele, amellyel nem ért egyet.  
Székely Balázs szerint nem kellene, hogy a VB költségvetés függvénye legyen az EB-t megelőző edzőtábor, 
illetve ezt a verseny előtt kellene, hogy megkapják a klubok mert akkor hasznosul.  
 
2024/162 (06.11) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége jóváhagyta az UP 
Szövetségi kaptány szakmai beszámolóját a 2024. évi Ifjúsági Európa-bajnokság eredményeiről. (4 igen, 1 
tartózkodás – Székely Balázs). 
 
7. Olimpiai Reménységek Versenye szakmai beszámolójának elfogadása 
ifj. Pergel László szóban tájékoztatást adott az írásban kiküldött anyagot kiegészítve. 
 
2024/163 (06.11) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége jóváhagyta az UP 
Szövetségi kaptány szakmai beszámolóját a 2024. évi Olimpiai Reménységek Versenyének eredményeiről. 
(4 igen, 1 tartózkodás – Székely Balázs). 
 
8. 2024. évi Evezős OB pályahasználat költségei 
Pignitzky Borbála főtitkár szóban kiegészíti az írásban megküldött anyagot. 
 
2024/164 (06.11) számú elnökségi határozat: A Magyar Evezős Szövetség elnöksége egyhangúlag 
jóváhagyta a 2024. évi Evezős Országos létesítményhasználatának költségvetését.  
 
További napirendi pont és hozzászólás hiányában az ülés berekesztésre került. 


